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Pełny zapis przebiegu posiedzenia 

Komisji Finansów Publicznych (nr 251) 
2 grudnia 2021 r. 
Komisja Finansów Publicznych, obradująca pod przewodnictwem posła Wiesława 
Janczyka (PiS), przewodniczącego Komisji, rozpatrzyła: 

– wniosek o skierowanie rządowego projektu ustawy o zmianie ustawy 
o podatku akcyzowym oraz niektórych innych ustaw (druk nr 1795) do pod-
komisji stałej do spraw monitorowania systemu podatkowego. 

W posiedzeniu udział wziął Jan Sarnowski  podsekretarz  stanu w Ministerstwie Finansów wraz 
ze współpracownikami. 

W posiedzeniu udział wzięli pracownicy Kancelarii Sejmu: Ksenia Angierman-Kozielska, Anna 
Woźniak, Łukasz Żylik – z sekretariatu Komisji w Biurze Komisji Sejmowych; Wojciech Białoń-
czyk – legislator z Biura Legislacyjnego. 
Przewodniczący poseł Wiesław Janczyk (PiS): 

Szanowni państwo, witam wszystkich bardzo serdecznie. Otwieram posiedzenie Komisji 
Finansów Publicznych. 
Stwierdzam kworum. 
Witam  na naszym  posiedzeniu  pana ministra  Jana  Sarnowskiego. Witam  panią 

dyrektor Departamentu Podatku Akcyzowego. Witam znakomitych gości. Witam panie 
i panów posłów. 
Porządek dzisiejszego posiedzenia przewiduje rozpatrzenie wniosku o skierowanie 

rządowego projektu ustawy o zmianie ustawy o podatku akcyzowym oraz niektórych 
innych ustaw (druk nr 1795) do podkomisji stałej do spraw monitorowania systemu 
podatkowego. Czy są uwagi do porządku dziennego? 

Poseł Krystyna Skowrońska (KO): 
Nie ma. 

Przewodniczący poseł Wiesław Janczyk (PiS): 
Wobec niezgłoszenia wniosków do porządku dziennego stwierdzam jego przyjęcie. 
Szanowni  państwo,  kieruję  pytanie,  czy  jest  sprzeciw  wobec  skierowania  wyżej 

wymienionego projektu ustawy do podkomisji. 

Poseł Krystyna Skowrońska (KO): 
Nie ma. 

Przewodniczący poseł Wiesław Janczyk (PiS): 
Nie widzę sprzeciwu. Mamy na sali pana przewodniczącego Piotra Polaka. Bardzo pro-
szę o procedowanie dokumentu zgodnie z wolą Komisji oraz przygotowanie sprawozda-
nia. A zatem wobec braku sprzeciwu stwierdzam przyjęcie poszczególnych propozycji. 
Proszę o przygotowanie, opracowanie sprawozdania w celu prowadzenia dalszych prac 
na forum Komisji Finansów Publicznych nad dokumentem, nad regulacjami. 
Na tym wyczerpaliśmy porządek dzienny. Informuję, że protokół posiedzenia z załą-

czonym pełnym zapisem  jego przebiegu będzie wyłożony do wglądu w Sekretariacie 
Komisji w Kancelarii Sejmu. 
Dziękuję uprzejmie za przybycie. Zamykam posiedzenie Komisji. 


